
Szanowni Rodzice,  

jak doskonale wiecie, trwa remont naszej szkoły. Dzięki przygotowanym przez Miasto 

Augustów projektom i pozyskanym funduszom budynek Szóstki przechodzi przemianę. 

Wakacje 2023 zapiszą się w historii naszej szkoły, jako czas intensywnego remontu. 

Cieszę się, że prace postępują zgodnie z założonym harmonogramem. Przypomnę, że 

wykonawca ma 20 miesięcy na ich ukończenie. Dotychczas wykonawca wymienił instalację 

centralnego ogrzewania i instalację elektryczną. Zainstalowana została fotowoltaika. 

Odnowione są już pomieszczenia biblioteki, trwają prace wykończeniowe łazienki na parterze 

i pomieszczeń księgowości. Wykonano izolację fundamentów oraz ocieplono budynek z 3 

stron. Prace zaplanowane na wakacje dobiegają zatem końca. Ekipa opuści plac budowy 31 

sierpnia, a od 1 września profesjonalne firmy sprzątające rozpoczną szykowanie szkoły na 

powrót dzieci. 

Zgodnie z harmonogramem, dalsze prace będą prowadzone okresowo w trakcie roku 

szkolnego. Jednak aby zapewnić nam możliwość bezpiecznego korzystania ze szkoły, 

najpoważniejsze operacje będą przeprowadzane w dniach wolnych i podczas ferii. W tygodniu 

prace skupiać się będą głównie na wykańczaniu pomieszczeń oraz czynnościach na zewnątrz 

budynku. Wszystko na bieżąco będzie uzgadniane z Dyrektorem oraz Radą Rodziców. Im 

więcej uda się zrobić w trakcie roku szkolnego, tym szybciej uda się zakończyć cały remont. 

Do wykonania pozostała jeszcze winda, ocieplenie budynku od strony boiska, urządzenie 

biblioteki, remonty korytarzy i klatki schodowej oraz dobudowanie łazienki na II piętrze i 

stworzenie toalety dla osób z niepełnosprawnościami na I piętrze. Budynek zmieni oblicze, 

wnętrza zyskają nowe aranżacje. Warto znieść niewygody, aby nasza szkoła mogła zapewnić 

uczniom warunki na miarę XXI wieku. 

To wszystko wymaga nowej organizacji pracy. W dniu 4 września uczniowie przyjdą do szkoły 

tylko na oficjalne rozpoczęcie roku szkolnego o 9:30. Zajęcia rozpoczną się kolejnego dnia. 

Uczniowie wejdą do swoich klas, skorzystają ze świetlicy i będą mogli jeść obiady.  

Czynne będzie jedynie wejście główne do szkoły, od strony ulicy Tartacznej. Na boisko 

uczniowie będą przechodzić pod opieką nauczyciela. Przerwy można będzie spędzać na placu 

szkolnym od frontu szkoły. Wszystko dla zapewnienia bezpieczeństwa i umożliwienia 

prowadzenia prac. 

Liczę na Państwa wyrozumiałość. Wspólnie poradzimy sobie z niewygodami, a już za 

kilkanaście miesięcy będziemy cieszyć się zupełnie nową szkołą. 

 

 

               Czekamy na uczniów  

                                                                                          Dyrektor i nauczyciele SP6. 

 


